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VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING P.B.C. 8 FEBRUARI 2016 
 

Aanwezig 
De dames: v. Adrichem, Bakker, Bruinsma, v.d. Burg, v. Domburgh, v. Gasteren, Haak, 
Hagen, Hoogendoorn, Kellenbach, I. Koot, v.d. Last, Markies, Mol, A.I. v.d. Nieuwegiessen, 
Okkerse, Oudijn, v.d. Putten, Quaedvlieg, v. Rees, Schetselaar-Hermus, v.d. Tol, v.d. Vaate, 
Veenstra, Verhoef, de Waaij, J. v. Winden, en v.d. Wissel. 
De heren: v. Adrichem, v.d. Berg, v.d. Beukel, Bos, v. Deursen, Dijksman, v. Domburgh, 
Haak, Haket, Hofman, Kellenbach, Kliffen, Kuip, v.d. Last, L. van Leeuwen, v. Lier, Link, 
Mackor, J.A.J. v.d. Meer, Meijer, Monteny, Munneke, v.d. Ploeg, Raducanu, v.d. Reek, 
Ruigrok, Quaedvlieg, Schetselaar, v.d. Sluis, v.d. Steen, v.d. Steenhoven, J. Tas, L. Tas, 
Tuurenhout, v.d. Vaate, Vedder, Veenstra, Verhoef, v. Winden, v.d. Wissel. 
Bestuur: J. Ruigrok (vz), N. v.d. Putten (penn.),  P. Hilferink (PW&O), R. Wilms (TC), J. 
Streng (secr.). 
 
Afwezig met kennisgeving: de dames de Jonge, Koch, Koeppen, Petri, Renes, 
Termorshuizen, de Vree, en Witte; en de heren Aggenbach, Ameri, v.d. Brugge, Kat, 
Koekoek, Nabhani, H. Schutte, Th. Schutte, Sengers, Steer, en de Vree. 
 
1. Opening 
Om 20.00 uur opent de voorzitter de vergadering en heet ieder hartelijk welkom. In het 
bijzonder dankt zij mevrouw Bruinsma voor de fysieke vervaardiging van de 
vergaderboekjes. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Ingekomen stukken 
De kennisgevingen van genoemde afwezige leden; en een open brief van de heer van 
Leeuwen. Hij licht toe dat de bijeenroeping van de ALV volgens de statuten tenminste drie 
weken tevoren dient te geschieden door een schriftelijke mededeling aan de 
stemgerechtigden, en dat plaatsing op de website pas op 31 januari is geschied. De 
secretaris geeft aan dat de agenda op 18 januari, d.w.z. tijdig op het aankondigingenbord 
gehangen is, dat deze echter dit jaar per abuis niet gelijktijdig ook op de website geplaatst is, 
en dat het bestuur besloten heeft de uitnodiging volgend jaar ook per e-mail aan de leden te 
versturen. Toegezegd wordt dat de open brief gelijktijdig met het verslag op de website 
geplaatst wordt. 
 
3. Bestuursmededelingen 
De voorzitter kijkt terug op het afgelopen lustrumjaar, bedankt de lustrumcommissie voor hun 
inspanningen in het afgelopen jaar, en verleent hen décharge. Voorts geeft de voorzitter aan 
dat er voor de volgens rooster aftredende penningmeester geen tegenkandidaat is gesteld. 
 
4. Verslagen van de ALV van 2 februari 2015 en van de ALV van 9 maart 2015 
De verslagen worden onder dankzegging aan de secretaris goedgekeurd. 
 
5. Jaarverslag 2015 secretaris 
Gevraagd wordt of de gehouden Toptraining bij de cursussen benoemd zou moeten worden. 
Deze is echter niet door PBC georganiseerd. Het jaarverslag van de secretaris wordt 
vervolgens ongewijzigd goedgekeurd. 
 
6. Jaarverslag 2015 Technische Commissie 
Naar aanleiding van het jaarverslag van de Technische Commissie vraagt de heer van 
Leeuwen of vermeld kan worden hoeveel Ruitenboer-inschrijfgeld door PBC is betaald. Dat 
zal vanaf volgend jaar gebeuren. Het jaarverslag van de Technische Commissie wordt 
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vervolgens ongewijzigd goedgekeurd. 
 
7. Jaarverslag 2015 penningmeester 
De penningmeester licht toe dat meevallers op vrijwel alle fronten tot een overschot van ca. € 
3500 hebben geleid. De heer Munneke meent dat een dergelijk overschot disproportioneel 
is. Hij meent dat positieve saldi voor b.v. Kroegentocht en Zomerdrives geen vereisten zijn. 
Mevrouw Kellenbach merkt op dat de organisatie in elk geval niet bezuiningd heeft op de 
vele en mooie prijzen. Voorts vraagt de heer Munneke om een uitsplitsing van de post 
‘competities en drives’. De heer van Domburg vraagt waarom het kofferbridge niet in de 
financiële stukken is opgenomen. 
De penningmeester beaamt dat positieve saldi voor open drives geen vereisten zijn, maar 
geeft tegelijkertijd aan dat het resultaat toch positief kan uitvallen als de deelname groot is. 
Daarenboven is zeer recent door de lustrumcommissie gemeld dat er nog ca. € 200 van de 
lustrum-tombola over is vanwege het grote aantal verkochte loten. Dit is nog niet in de 
resultaten verwerkt. Ook zijn er geen nieuwe materialen aangeschaft, waardoor de post 
‘competities en drives’ lagere kosten dan begroot laat zien. Voorts geeft hij aan dat deze 
zelfde post lager is vanwege de in 2015 geïntroduceerde eigen bijdrage van leden voor het 
eten tijdens de stamppotdrive. Op voorwaarde dat de financiële situatie van de vereniging 
het toe laat, zet het bestuur deze eigen bijdrage van leden in 2016 niet voort. 
De vz van de TC vult aan dat de hoge opkomst van de Zomerdrives, m.n. op maandag, extra 
armslag gecreëerd heeft, en dat de Kroegentocht dankzij extra sponsorgeld positief uitpakte. 
De secretaris licht toe dat het kofferbridge een op zich zelf staande activiteit  is van 
verenigingsleden, met eigen middelen. Een aantal jaren geleden is als eerbetoon aan de 
organisatie besloten om melding van deze activiteit te maken in het Jaarverslag van de TC. 
Daaruit vloeit echter geen enkele financiële verplichting voor PBC voort. De heer van der 
Wissel vraagt zich af of dat wel kan, en om hoeveel geld het gaat. De vraag naar het bedrag 
kan het bestuur niet beantwoorden, aangezien geen sprake is van een verenigingsactiviteit. 
Daarop licht de heer van der Ploeg als één van de organisatoren van het Kofferbridge toe 
dat de organisatie een eigen bankrekening gebruikt waarop het geld dat per koffertje betaald 
wordt, gestort wordt. Van dat geld worden eigen materialen onderhouden en een jaarlijkse 
einddrive georganiseerd met buffet en prijzen. Het geld vloeit volledig terug naar de 
deelnemers, en er is geen enkele financiële band met PBC.  
  
8. Verslag kascommissie 
De heer van den Steenhoven leest mede namens de heer van Ommen hun verklaring voor. 
De kascommissie is van oordeel dat Jaarrekening en Balans een betrouwbaar beeld geven 
van de financiën in 2015. Wel zou de eindpresentatie naar de ALV duidelijker kunnen zijn. 
Op aanbeveling van de kascommissie keurt de vergadering vervolgens de stukken goed, 
waarna aan het bestuur décharge wordt verleend. De voorzitter dankt de kascommissie voor 
haar activiteiten. 
  
9. Benoeming nieuwe kascommissie 
De heer van Ommen treedt na 2 jaar af als lid van de kascommissie, de heer van den 
Steenhoven is opnieuw beschikbaar. Het reserve-kascommissielid mevrouw van den Burg is 
bereid om toe te treden tot de kascommissie. De heer van Adrichem stelt zich beschikbaar 
als reservelid. De vergadering stemt hiermee in. 
 
10. Begroting 2016 inclusief vaststelling contributie 2016 
De penningmeester licht toe dat in de begroting onder meer is uitgegaan van gelijkblijvende 
contributie per speeldag, een enigszins afnemend ledental, kosten voor een nieuwe 
starterscursus, en een lagere reservering voor automatisering. De lustrumreservering in 
2016 is eenmalig verlaagd met het overschot van de lustrumvieringen in 2015, zodat de 
lustrumreserve eind 2016 het gebruikelijke eerstejaarsbedrag ad € 1500 zal bedragen. 
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De heer van Domburg informeert waarom de kosten voor drives (incl. materialen) gezien de 
realisatie in 2015 niet lager begroot zijn. De penningmeester licht toe dat het bestuur niet wil 
bezuinigen op prijzen voor interne drives, en dat er in 2016 juist wél vervanging van 
speelmaterialen zal plaatsvinden. Ook wordt – indien financieel mogelijk – de eigen bijdrage 
van leden voor de stamppotdrive niet voortgezet. Daarop wordt ingestemd met de begroting 
en met de voorgestelde hoogte van de contributiebedragen. 
 
11. Bestuurssamenstelling 
De penningmeester, de heer van der Putten, is volgens rooster aftredend, en heeft zich 
herkiesbaar gesteld. Er zijn geen tegenkandidaten. Hij wordt bij acclamatie herkozen. 
 
12. Wedstrijd- en Competitiereglement (WCR) 
Noch van de TC noch van de vergadering zijn voorstellen tot wijziging ontvangen. Het WCR 
wordt daarop ongewijzigd vastgesteld. 
De heer Kellenbach verzoekt de TC te zorgen voor een korte handleiding waarmee 
wedstrijdleiders kunnen voorkomen dat er een dubbele stilzit ontstaat in plaats van een 
combinatietafel. De voorzitter van de TC zegt toe hiernaar te zullen kijken. Mevrouw 
Kellenbach merkt daarover op dat het de wedstrijdleider niet aan te rekenen valt wanneer 
incidenteel op het laatste moment een paar incompleet is. Zij suggereert een eerder tijdstip 
van aanwezigheid. Dat wordt echter niet overgenomen. 
De heer van den Steenhoven vraagt om antwoord op de e-mail dat massale afwezigheid 
vanwege vooruitgespeelde onderlinge viertallenwedstrijden de uitslag van de donderdagse 
A-lijn van de eerste zitting van de tweede competitieronde danig heeft beïnvloed. De vz van 
de TC geeft aan dat de zitting conform het reglement is verlopen, en de uitslag daarom 
gehandhaafd is, en dat dit met de partner van de heer van den Steenhoven besproken is.  
  
13. Bespreking bestuursbeleid 
Het bestuursbeleid 2012-2016 is vier jaar geleden op papier gezet en voor ieder 
beschikbaar. Op de ALV van 2017 zal een nieuw beleidsstuk gepresenteerd worden. 
De voorzitter geeft allereerst voor ‘Huisvesting’ het woord aan de secretaris, die toelicht dat 
de situatie ongewijzigd is en dat de huisvestingssituatie van PBC voor langere tijd stabiel is. 
Het bestuur spreekt regelmatig met het kerkelijk Parochiehuisbestuur, en met de uitbaters. 
De RK kerk heeft eerder afgezien van de bouw van een nieuw, kleiner parochiehuis voor 
uitsluitend kerkelijke doeleinden, en blijft nu dus ook zelf gebruiker van het huidige 
Parochiehuis. In het afgelopen jaar is onder andere de zaalverlichting verbeterd. Op korte 
termijn zullen op verzoek van het bestuur hekjes worden geplaatst waaraan fietsen 
vastgeketend kunnen worden. Daarnaast heeft het Parochiehuisbestuur toegezegd dat de 
(heren)toiletten de gevraagde opknapbeurt krijgen. Voorts is het bestuur voornemens om op 
gebied van huisvesting waar mogelijk ook samen op te trekken met Multibridge, dat sinds 
enige tijd op woensdagavond in het Parochiehuis speelt. Overigens blijft het bestuur ook 
alert op eventuele ontwikkelingen rond andere locaties. 
Bij het onderdeel “Werving en Opleiding” licht de heer Hilferink toe dat er – mede naar 
aanleiding van eerdere vragen – in maart/april een cursus voor halfgevorderden zal worden 
georganiseerd; daarnaast zal er bij voldoende belangstelling in september 2016 weer een 
starterscursus beginnen. De heer van Deursen suggereert dat zo nodig de tennisclub 
mogelijk als cursuslocatie kan dienen. 
Dan kondigt de heer Hilferink aan dat PBC en Multibridge op 5 maart samen het 5e open 
kampioenschap van Pijnacker-Nootdorp organiseren, waarbij de meeropbrengst aan KIKA 
(Stichting KinderKanker) zal worden afgedragen. De organiserende verenigingen zullen de 
afdracht nog verhogen. De heer Munneke meent dat de verenigingsafdracht gezien de 
royale financiële situatie hoger kan. Hierop ontstaat een uitvoerige discussie of het bestuur 
meer verenigingsgeld aan goede doelen moet besteden. Het bestuur neemt e.e.a. in 
overweging. 
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Tot slot licht de heer Hilferink toe dat PBC aangesloten is bij de Sportraad Pijnacker-
Nootdorp, gesprekspartner voor de gemeente met het oog op diens sportbeleid. PBC pleit 
ook hier voor gemeentelijke aandacht voor een goede denksportaccommodatie, mede met 
het oog op ouderenparticipatie. 
 
14. Rondvraag 
De heer Verhoef vraagt of materialen vervangen kunnen worden. De vz van de TC antwoordt 
dat dat de bedoeling is, en dat het daarbij helpt als men het bij de wedstrijdleider aangeeft 
wanneer kaarten of de inhoud van biddingboxes aan vervanging toe zijn. 
Mevrouw Bakker stelt voor het tombola-overschot van de lustrumdrive ook aan KIKA over te 
dragen. Het bestuur zal dit in haar afweging betrekken. 
Ook vraagt mevrouw Bakker of voorkomen kan worden dat de tafel bij de Noordspelers zo 
vol is. De voorzitter van de TC geeft aan dat dit aan tafel opgelost kan en moet worden. 
Mevrouw van Rees vraagt of een vaste schenking aan een goed doel een optie is. De vz van 
de TC geeft aan dat het de bedoeling is dat jaarijks de meeropbrengst van het Open 
Kampioenschap van Pijnacker-Nootdorp wordt afgedragen.  
De heer van Deursen vraagt of de ledenlijst op de website kan worden geplaatst. De 
secretaris geeft aan dat deze recent naar alle leden is gemaild. 
De heer van Leeuwen vraagt of de website van verouderde informatie kan worden ontdaan, 
en of het contentbeheer beter kan worden geregeld. De heer Hilferink licht toe dat in het 
bestuur besproken is dat de website sowieso vernieuwd moet worden omdat de huidige niet 
meer compatible zal zijn met de nieuwe versie van het NBB-rekenprogramma, die in het 
nieuwe seizoen gelanceerd wordt. De vernieuwing van de website zal voor die tijd zijn beslag 
krijgen. Daarna zullen er contentbeheerders komen die zelf ook toegang tot hun eigen deel 
zullen krijgen. 
 
15. Sluiting 
Voorzitter dankt de deelnemers voor hun aanwezigheid en hun inbreng, en sluit om 21.40 
uur de vergadering; en nodigt allen uit tot deelname aan de traditionele biedwedstrijd, ook 
ditmaal georganiseerd door de heer Kellenbach. 


